
Uttalelse fra Bodø Arbeiderparti til NTP 2014 – 2023 
 
Bodø Arbeiderparti slutter seg til uttalelsen fra Bodø Kommune og ønsker å med 
dette å fremholde noe av det som Bodø Arbeiderparti ser på som svært viktige 
transportløsninger, både lokalt, regionalt og nasjonalt. 
 
Nordnorgelinjen som er en videreføring av Nordlandsbanen på kjøl er en viktig 
satsing for regionen. Bodø Arbeiderparti ber om at det tas initiativ til, og ansvar 
for at dette tilbudet opprettholdes, og utbedres med ny båt.  
 
Et annet stort transportprosjekt som vi i forbindelse med NTP 2014-2023 må 
fremheve, er behovet for ny vegløsning øst/vest, altså få tunell gjennom 
Tjernfjellet prioritert i NTP, noe som vil gi regionen og landsdelen helt nye 
muligheter.  
 
Saltenpendelen må få utvidet kapasitet, og da som et viktig kollektivtilbud for 
pendlere. Dette utgjør en vesentlig faktor for å styrke Salten som bo- og 
arbeidsregion, med sine snart 80 000 innbyggere. 
 
En videreføring av Kystveien nordover fra Bodø til Steigen og Hamarøy vil 
utgjøre en viktig samferdselsåre for regionen, og ikke minst en videreføring av 
dagens svært populære turistvei. 
 
Nordlandsbanen må så raskt som mulig utbygges med krysningsspor og 
fullautomatiseres slik at kapasiteten økes og da spesielt med tanke på 
godstransport. 
 
Ny flystripe i Bodø er nødvendig. Dette for å få økt sikkerhet, og ikke minst for å 
frigjøre arealer for en naturlig og miljøvennlig byutvikling.  
 
Tiltakene er ikke prioritert. 
 
Med hilsen 
 
Bodø Arbeiderparti 
v/Hild Marit Olsen 
Leder 
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Epost: hild.marit.olsen@gmail.com 


